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Protokót ¡tr ..'.it:l O¿
z posiedzenia Komisji Bud2etu i Mienia Komunalnego

odbytego dnia 23 stycznia 2004 roku

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cq zalqcznik do niniejszego

protokolu rozpoczqla obrady o godzinie 1220 wg nastgpujqcego porz4dku:

1) Opracowanie sprawozdaniazpracy komisji w 2003 roku.

2) Opracowanie planu pracy komisji na 2004 rok.

3) Analiza materialów na sesjq.

4) Sprawy róZne.

Na wstgpie Przewodniczqcy zapoznal radnych z protokolem z poprzedniego

posiedzenia komisji, który zostal przyjqty jednogloénie.

Ad. 1

Przewodniczqcy zapoznal radnych ze sprawozdaniem z pracy komisji

w 2003 roku, do którego nie wniesiono Zadnych zaslrzeheñ.

Ad.2

Czlonkowie komisji postanowili w projekcie planu pracy na 2004 rok dopisaó

do miesiqca pa2dziernika analizq dziatalnoéci Strazy Miejskiej oiaz przenieé

z miesiqca stycznia analizq zasobów majqtkowych gminy i stopnia kierunku ich

wykorzystania na miesiqc maj.

Po wyzej wymienionych poprawkach plan pracy komisji na 2004 rok zostal przyjgty

jednogloénie.

A d . 3

pkt. 16 porzadku obrad sesii:

IJchwala w sprawie obni1enia wysokoSciwskainików procentowych stanowiqcych o

wysokoSci dodatku mieszkaniowego.

Burmistn: Nigdy nie wiadomo ile osób bgdzie korzystalo z dodatków

mieszkaniowych, caly czas prowadzone sq wywiady Srodowiskowe aby dodatki te

byty przyznane osobom, które najbardziej ich potrzebujE.



PoniewaZ dodatki mieszkaniowe zostaly zadaniem wlasnym gminy nie dostaniemy

zadnych érodków na ten cel. StEd propozycja obniZenia wysokoSci dodatku

mieszkaniowego
- ptzy lokalach mieszkalnych o 20%

- ptzy lokalach socjalnych o 10%

Wtedy moze uda sig faktycznie zrealizowaó to zadanie, oczywiécie w mniejszej

wysokoéci.

Po wy¡aénieniu Burmistrza komisja nie wnosi zastrzeZen do projektu uchwaty.

pkt. 17 porzadku obrad sesji:

IJchwala w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia zmiany czqÉci mieiscowego planu

zagospodarowania pzestrzennego terenu pomiqdzy Al. J. Pilsudskiego, ul-

Przypkowskiego i Szkolq Podstawowq Nr 2 na obszarze miasta Jqdrzeiów.

P. Burmistrz: Przesuwaliémy ten punkt i gtosowanie na nim, po to aby lokalni

przedsiqbiorcy skladali wnioski od noénie zagospodarowania tego terenu. Oczywiécie

forma zainteresowania ustnego tym terenem byla, ale do dnia dzisiejszego nie

wptynd Zaden oficjalny wniosek o chgci realizowania na tym terenie inwestycji.

Jedynym wnioskiem, który wptynql do Urzqdu jest wniosek P. Zaiqczkowskiego'

Po krótkim przedstawieniu przedmiotowej sprawy przez Burmistrza komisja

przystqpila do glosowania nad uchwatq

z a  - 1

wstrzym. - 3

przeciw - 2

Kom isja negatywn ie zaop i n iowala projekt u chwaly.

pkt. 18 porzadku obrad sesji:

lJchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda?y w drodze przetargu nieruchomoSci

komunalnej, zabudowanej, oznaczonejw rejestrach ewidencii gruntów obr. 04 m.

Jqdzejowa jako dzialka nr 458.

Po odczytaniu przez Przewodniczqcego uzasadnienia do wy2ei wymienionej

uchwaly, komisja nie wnosi uwag.



pkt 19 porzadku obrad sesji:

Uchwala w sprawie pzeznaczenia do zbycia w drodze przetargu pubticznego

zab udowanej n ie ru chomoíci ko m u n a I nej, polo2onej przy u l. Glowackiego.

Po odczytaniu przez Przewodniczqcego uzasadnienia do vu ¡:el wymienionej
uchwaly, komisja nie wnosi uwag.

pkt. 20 porzadku obrad sesii:

uchwala w sprawie wystqpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic

administracyjnych miasta Jgdrzejowa i wsi Ksiqáe Skroniów.

Po odczytaniu przez Przewodniczqcego uzasadnienia do Wzq wymienionej

uchwaly, komisja nie wnosi uwag.

Punkty dotyczqce Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiqzywania Problemów
alkoholowych (pkt.21 i22) z uwagi na pó2ne dostarczenie materialów bgdq
rozpatrywane na wtorkowym (tj 27 stycznia) posiedzeniu Komisji Oéwiaty Kultury,
Zdrowia i Opieki Spotecznej.

Ad. 4
- Przewodniczqcy zapoznal radnych z Regulaminem nadania MedaluzaZaslugi

dla Jgdrzejowa, który stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.
- Nastgpnie przedstawit pismo Przewodnicz4cej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

dotyczqce pozbawienia sottysów prawa zabierania glosu w punktach innych

niZ ,,sprawy róZne" (pismo stanowizalqcznik do protokolu).

Czlonkowie komisji glosowali nastgpujqco:

z a  - 6

wstrzym. - 0

przeciw - 0

- Pismo szkoty Podstawowej w Jasionnie z proébq o ujgcie w planie

budZetowym na rok 2004 inwestycji zwiqzanej z wymianq ogrzewania
piecowego na ogrzewanie wgglowo - mialowe.

Pismo Szkoty Podstawowej nr 2 w Jgdrzejowie o przydzielenie érodków

finansowych w biezqcym roku na remont schodów.



P- BUtmtSlrz; Jest moZliwoéÓ skorzystania w ramach programu aktywizacji

obszarów wiejskich (tzw. B,2) z dofinansowania placówek oSwiatowych na

terenach wiejskich w zakresie remontów.

Po powyzszym wyjaénieniu komisja zajmuje pozytywne stanowisko.

(Powy1sze pisma wraz z kosztorysami stanowiqzalqcznik do ninieiszego protokolu.)

- Burmistrz Leszek Kapcia przedstawil sprawg dotyczqc4 wojewódzkiego

projektu zwiqzanego z informatyzaqq i dostgpem do elektronicznego obiegu

dokumentów w Urzqdzie orazszerckopasmowym dostqpem do internetu.

Komisja zajgla pozytywne stanowisko odnoénie projektu.

Posiedzenie komisji zakonczylo sig o godzinie 1410.
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